
CONSILIUL LOCAL AL MUNICIPIULUI GIURGIU 

PROCES-VERBAL 

incheiat cu prilejul des:ra�urarii �edinfei extraordinare a Consiliului Local 
din data de 10 FEBRUARIE 2024. 

Prin Dispozitia nr. 240 din 09 FEBRUARIE 2024, emisa de Primarul 
Municipiului Giurgiu, a fost convocata de indata �edinta extraordinara a 

Consiliului Local pentru data de 10 FEBRUARIE 2024, ora 1100
• 

Prezenfi: 

1. Damian Marian
2. Tiganila George
3. Gad ea Gheorghe
4. Funieru Catalin
5. Pana Gheorghe
6. Bu�cu Gheorghe
7. Muscalu lonel
8. Peptanaru Gigica
9. Costache Robert
IO.Andrei Sandel Mihail
11.Daut loan Adrian
12.Sirbu Adelina

ABSENfl: 

13.Palalau Gheorghita Stelian - nemotivat.
14.lonita Ciprian Liviu - motivat conform informarU nr.

l 5218/12.02.2024.
15. Sandulescu Petronela - motivat conform informarii nr.

15222/12.02.2024.
16. Cioaca Ionuf- motivat conform informarii nr. 15220/12.02.2024.
17.Nichita Tereza - motivat conform informarii nr. 15221/12.02.2024.
18.Nicorescu Gelu - motivat conform infonnarii nr. 15225/12.02.2024.
19.Cainaru Codrut- motivat conform informarii nr. 15233/12.02.2024.
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20.lon Marian - nemotivat.

21.Maroiu Marian - nemotivat.

Domnul pre�edinte de �edinfa Muscalu Ionel: Sarut mana doamnelor, buna ziua 
domnilor! Este o zi frumoasa de februarie, sambata, ne-am intfilnit pentru a vedea daca macar 
acum in ceasul al 24 - lea sa votam bugetul pentru Giurgiu. Doamna secretar general, vii rog 
frumos sa ne spuneti dadi avem cvorum? 

Doamna secretar general Biiceanu Liliana: Da domnule pre�edinte, sunt prezenti 
12 consilieri locali, absenteaza domnii Ion Marian - nemotivat, domnul Cainaru Codrut -
motivat, domnul Maroiu Marian- nemotivat, doamna Nichita Tereza - motivat, doamna 
Sandulescu Petronela - motivat, domnul Nicorescu Gelu - motivat, domnul Palalau 
Gheorghita - nemotivat, domnul Cioaca Ionut - motivat, domnul Ionita Ciprian - motivat. 

Domnul pre,edinte de �edinfi Muscalu lonel: Multumesc, ne ridicam sa ascultam 
imnul de stat. 

Se intoneazii imnul de stat. 

Domnul pre�edinte de ,edinfi Muscalu Ionel: Multumesc! Nu avem proces verbal 
pentru ca �edinta a fost alalteieri a�a ca trecem la aprobarea proiectului ordinii de zi al �edintei 
extraordinare a Consiliului Local al Municipiului Giurgiu de astazi 10.02.2024, proiectul este 
eel pe care 1-ati avut cu totii la mapa, fiecare dintre materiale a fost cu certitudine parcurs cu 
atentie �a ca va rog sa spuneti cine este pentru? Cineva impotriva? Se abtine cineva? 
Unanimitate cu 12 voturi. Cred ca cei care sunt impotriva sau se abtin nu au venit a�a ca 
trecem la primul proiect de hotarare de pe ordinea de zi. 

1. Proiect de hotarare nr. 37/09.02.2024 privind aprobarea Bugetului local de venituri

�i cheltuieli pe anul 2024: 

A vizul Comisiilor de specialitate: 

Domnul pre�edinte de �edinfa Muscalu Ionel: Avizul comisiei buget-finante, 
administrarea domeniului public �i privat? 

Domnul consilier Bu�cu Gheorghe: A viz favorabil. 

Domnul pre�edinte de �edinta Muscalu lonel: Va multumesc! Discutii? Daca nu 
sunt discutii a� zice eu cate ceva pentru ca a fost surprinzator modul in care ne-am des:fii�urat 
cealalta �edinta de aprobare a bugetului �i au fost aici ridicate mai multe discutii �i subiecte 
care mi s-au pa.rut de neascultat pe de o parte iar pe de alta parte era ciudat faptul ca exact cei 
care au creat aceste probleme sunt cei care astazi se abtin sau nu voteaza pentru ca �tim cu 
totii ca suntem intr-o situatie in care primaria Municipiului Giurgiu plate�te datorii, plate�te 
credite angajate in unna cu 7 ani, sunt 36 de milioane de lei pe care le platim plus celelalte 
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credite anterioare �i asta se intampla in conditiile in care pentru proiectele pe care noi le-am 
fllcut ca sa incercam odata �i sa se asculte �i sa se �tie ca aceste proiecte pe care le-am facut, 
le-am implementat, ei in momentul in care le-au depus nu au avut cofinantare, n-au avut buget 
pentru sumele neeligibile, n-au avut nimic �i atunci au facut acele credite pe care va spuneam 
ca trebuie sa le platim ast�i. Nu au platit ani de zile gunoiul �i va spunem ca astazi suntem la 
zi cu salubritatea �i de aceea nu mai sunt problemele pe care le avearn in fiecare an iar pe de 
alta parte cred ca noi am fost ale�i aici de catre comunitate, sa ne dam mana sa lucram 
impreuna �i sa ne ajutam sa rezolvam probleme, nu sa lasam �colile, gradinitele, spitalul fara 
caldura sau fara alte servicii publice ale ora�ului. Ma rog, s-a ridicat atunci �i aveti la mapa cu 
totii o infonnare a Direcfiei Economice referitor la aspectele indicate in �edinta ordinara a 
Consiliului Local din data de 08.02.2024 respectiv daca s-a afi�at sau nu bugetul local de 
venituri �i cheltuieli pe anul 2024 spre consultare publica, legalitatea fundamentarii bugetului 
local de venituri �i cheltuieli pe anul 2024 �i prefinantarile cuprinse in excedentul bugetar pe 
anul 2023. �tim cu totii ca s-a facut aici afirmatia ca bugetul nu a fost pus pe consultare 
publica, dimpotriva el...cred ca oarnenii are au spus a� ceva ar trebui sa-�i ceara scuze celor 
care lucreaza aici �i care lucreaza cu seriozitate �i devotament �i profesionalism fiindcA acest 
buget a fost afi�at �i la avizierul institutiei �i exista documente in acest sens pentru ca nu face 
nimeni documente ca sa se afle in treaba sau ilegale. De asemenea se gasea pe site-ul 
institutiei noastre. in loc sa le caute �i sa le citeasca au venit ca sa faca astfel de alegafii. in 
ceea ce prive�te fundamentarea respectand in totalitatea prevederile legii 273/2006 privind 
finatele publice actualizate, ea ru;;a a fost facuta. Aspectele legate de legalitatea bugetului local 
sunt cat se poate de importante �i cred ca niciunul dintre noi nu-�i asuma sa vina aici �i sa 
voteze impotriva legii. Noi cred ca toti am verificat �i ne-am documentat cu atentie, este un 
buget echilibrat pe partea de venituri cat �i pe cea de cheltuieli �i sigur aveti aco]o in 
infonnare toate datele legate de sumele de acolo. Ca sa nu mai lungim vorba eu zic ca daca nu 
mai sunt alte discutii zic sa trecem la vot. 

Domnul primar Anghelescu Adrian: A� mai completa ceva. 

Domnul pre�edinte de �edinta Muscalu lonel: Va rog. 

Domnul primar Anghelescu Adrian: Tin sa relev faptul ca personalul de la Direcjia 
Economica �i celelalte directii pentru constituirea bugetului au muncit pe data de 12 ianuarie 
pana la orele 21 seara, moment in care I-au �i afi�at pe site-ul primariei, inclusiv la avizier. �i 
a� citi din informarea depusa de catre Directia Economica concluzia numarul 4 " avand in 
vedere acuzatiile nefondate aduse Directiei Economice privind aspectele expuse la capitolul 1, 
2 �i 3 avem rugamintea sa fie retractate public cele afirmate." Dragi consilieri, indiferent de 
motivarile sau nemotivarile ale absentei dumneavoastra de astazi, lumea, giurgiuvenii, trebuie 
sa cunoasca faptul ca de cate ori se ia in discujie bunastarea acestui ora� nu faceti decat sa 
sabotafi, sa incepeti lupta politica mult prea devreme, sa aveji treaba cu pancarte electorale, cu 
ce vreti dumneavoastra, in loc sa veniti sa votafi bugetul de lucru de care avem toti nevoie �i 
sa nu punem in pericol niciun serviciu public al acestei prima.rii. Multumesc! 

Domnul pre�edinte de �edinta Muscalu lonel:Multumim, domnul primar! 
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Domnul consilier Tiganila George: Mulµunesc pentru amabilitatea de a 1mi da �i mie 
cuvantul �i a� vrea sa aduc la cuno�tinta ca am venit singurul dintre colegii mei 1ntradevar, ca 
sa votez buegtul local. Nu am venit sa votez bugetul lui Anghelescu, n-am venit sa votez alt 
buget dar am venit sa votez bugetul local sa �titi ca primaria Municipiului Giurgiu nu �tiu cat 
de bine va functiona cu toate ca toata lumea se sperie, aoleu, vom intra in datorii, vom 
face ... Cu bune, cu rele acest primar Anghelescu a preluat �i dansul primaria tot cu datorii. Am 
venit astazi sa votam bugetul local dar sa �tifi ca primaria Municipiului Giurgiu nu �tiu cat de 
bine va merge in continuare. Va multumesc foarte mult �i am avut marele curaj sa vin sa 
votez alaturi de colegii mei, de ceta,teni ca primaria sa functioneze In cu totul alte solutii. 

Domnul pre�edinte de �edinfa Muscalu Ionel: Va mulµimesc mult domnule 
consilier. A�a cum scrie �i pe perete," jur sa respect Constitutia �i legile tarii �i sa fac cu buna 
credinta tot ceea ce sta in puterile �i priceperea mea pentru binele locuitorilor ora�ului 
Giurgiu." A�a sa ne ajute Dumnezeu! A�a ati facut �i dumneavoastra astazi, ati venit pentru 
binele locuitorilor Municipiului Giurgiu �i eu va felicit pentru curaj �i pentru ca sunteti un om 
care i�i face datoria vis a vis de aceasta comunitate. Mai sunt alte luari de cuvant? 

Domnul primar Angbelescu Adrian: Mutumim! 

Domnul pre�edinte de �edinfii Muscalu Ione): Mai vrea cineva sa zica ceva? 

Domnul primar Anghelescu Adrian: Nu. 

Domnul pre�edinte de �edinfa Muscalu Ionel:Muitumim! Atunci sa trecem Ia vot, 
cine este pentru'? Se abtine cineva? Cineva 1mpotriva? in unanimitatea celor prezenti (12 
voturi) bugetul local a fost aprobat. 

2. Proiect de hotarare nr. 38/09.02.2024 privind aprobarea Bugetului centralizat al

institutiilor publice fmanfate integral sau partial din venituri proprii �i subventii pe anul 

2024. 

A vizuI Comisiilor de specialitate: 

Domnul prefedinte de �edinfl Muscalu Ionel: A vizuI comisiei buget-finante, 
administrarea domeniului public �i privat? 

Domnul consilier Bu�cu Gheorghe: A viz favorabil. 

Domnul pre�edinte de �edinfa Muscalu lonel: Va mulJumim! Discutii? Daca nu 
sunt discutii, trecem Ia vot, cine este pentru? Se abtine cineva? in unanimitate (12 voturi) a 
trecut �i acest proiect. La punctul al 3 - lea din cauza faptului ca a fost trantit bugetul in 
�edinta anterioara trebuie sa revocam ni�te hotarari pe care le-am luat �i pe care le-am aprobat 
pentru beneficiul acestui ora� dar pe care astazi, pentru legalitate, trebuie sa le revocam. 

3. Proiect de botarare or. 39/09.02.2024 privind revocarea Hotararii Consiliului Local

nr. 22/08.02.2024. 

A vizul Comisiilor de specialitate: 
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Domnul pre�edinte de �edinfa Muscalu Ionel: A vizul comisiei administratie publica 
locala, juridic �i de disciplina? 

Domnul consilier Daut loan: A viz favorabil. 

Domnul pre,edinte de �edinfa Muscalu Ionel: Va multumesc! Discutii? Cred ca, 
domnule director ne pare rau ca facem lucru) acesta §i cu certitudine o sa repunem pe ordinea 
de zi aceasta hotarare dar poate ne spuneti totu�i §i sa veniti aici la microfon, ce s-a intamplat 
cu asta? Daca nu s-a votat bugetul §i dumnevoastra nu aveti acum bani de gaz, ce se intampla? 

Domnul director UTPG Cepraga Sorin: Pai de vineri pana astazi nu s-a intamplat 
nimic dar de marti, saptamana viitoare avem 2 termene scadente de plati de gaz de 80.000 de 
lei fiecare §i mai avem tot saptamana viitoare tot scadenta la alte facturi care inseamna 
distribufie, transport §i multe. A vem in total in jur de 1 milion de lei plati care trebuie sa le 
efectuam in urmatoarele zile. 

Domnul primar Anghelescu Adrian: Ce se intampla daca nu le plateati? 

Domnul director UTPG Cepraga Sorin: Pai exista posibilitatea sa, din punct de 
vedere al gazului ii consumam pe tot, eel care ii aveam in depozit §i vedeam in martie de ce 
intampla §i exista posibilitatea ca distribuitorul zonal sa opreasca distributia, transportatoruJ sa 
opreasca transportul, sa nu ne mai fumizeze cantitatile de gaz §i sa plecmn acasa. 

Gazul. 

Domnul primar Anghelescu Adrian: �i sa nu avem incalzire centralizata? 

Domnul director UTPG Cepraga Sorin: Poftiti? 

Domnul primar Anghelescu Adrian: �i sa nu avem incalzire in �coli, in spitale? 

Domnul director UTPG Cepraga Sorin: �i sa nu avem incalzire la �coli, gradinite ... 

Domnul consilier Tiganila George: Daca mai aveti o rezerva se putea �i scumpii? 

Domnul director UTPG Cepraga Sorin: Nu. Gazul nu. 

Domnul primar Anghelescu Adrian: A vem contract. 

Domnul director UTPG Cepraga Sorin: A vem contract. Daca il plate�ti numa1. 
Deocamdata nu se scumpe�te nici gazul �i nici energia. 

Domnul pre�edinte de fedinfa Muscalu Ionel: Ok, multumesc! Eu cred ca cu regret 
trebuie totu§i sa respectam legea �i sa revocam aceasta hotarare, cine este pentru revocarea 
hotararii de Consiliu Local nr. 22.08.02.2024? Se abtine cineva? Cineva impotriva? in 
unanimitate (12 voturi) a fost revocata. 

4. Proiect de hotarare or. 40/09.02.2024 privind revocarea Hotararii Consiliului Local
nr. 21/08.02.2024 privind incheierea Acordului de parteneriat intre Municipiul Giurgiu 
�i Inspectoratul �colar Judefean Giurgiu: 
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A vizul Comisiilor de specialitate: 

Domnul pre�edinte de �edinfa Muscalu Ionel: A vizul comisiei administratie publica 

locala, juridic �i de disciplina? 

Domnul consilier Daut loan: A viz favorabil. 

Domnul pre�edinte de �edinfa Muscalu lone): Va multumesc! Cred ca nu mai 

trebuie sa luam in discutie de ce �i cum. Acesta este efectul. 

DomnuJ viceprimar Damian Marian: A� vrea sa intervin �i eu daca imi permiteti. 

Dornnul pre�edinte de �edinfa Muscalu Ionel: Va rog, domnule viceprimar. 

Domnul viceprimar Damian Marian: Multumesc! Pentru ca a fost o discutie vis a 

vis de acest proiect �i de ce intr-o alta situatie nu am susfinut un concurs de matematica vreau 

sa va spun ca la vremea respectiva acel concurs de matematica nu a beneficiat de sustinere 

pentru ca nu s-a pus in discutie bugetarea sa inca de la intocmirea bugetului, proiectul de 

buget. S-a venit cu o cerere cu cateva zile inaintea concursului �i in acel moment nefiind prins 

in buget, ne.fiind nicio prevedere n-am fi putut face nimic dar iata ca intr-o situatie similara, 

Inspectoratul $colar de data aceasta a venit in termen cu o solicitare de realizare a unui 

parteneriat pentru a sustine toate etapele finale sau zonale pe care le organizeaza Inspectoratul 

in cadrul olimpiadelor nationale, s-a gasit o solufie �i a� s-ar int�mplat �i in cazul acela daca 

ai no�tri colegi ar fi facut ce trebuie in termen. Este motivul pentru care atunci nu s-a putut �i 

acum se poate. Pe de alta parte vreau sa va spun �i eu ca sunt de acord cu faptul ca acest buget 

pe care I-am votat mai devreme este intocmit dupa toate legile �i regulamentele in vigoare. 

Eu ca �i consilier local credeti-ma ca merg foarte mult pe seriozitate �i profesionalismul 

colegilor mei in cadruJ primariei care �i-au asumat nu numai verbal ci �i in cadrul �edintei de 

data trecuffi �i scris dupa cum vedeti este o informare asumata cu un numar de inregistrare �i 

semnatura. Daca un director economic care are mult mai multa experienta deca.t oricare dintre 

noi in acest domeniu spune ca este totul legal mie mi se pare ca toate vorbele sunt de prisos �i 

nu facem altceva decat o ]upta politica care nu ajuta cetatenilor deloc �i acel juramant despre 

care dumnevoastra vorbeati mai devreme eu cred ca a fost incalcat data trecuta. Mulµimesc! 

Domnul pre�edinte de �edinfa Muscalu Ionel: Multumesc, domnule viceprimar. 

Deci daca nu mai sunt discutii. 

Doamna secretar general Baiceanu Liliana: A� vrea sa fac �i eu o mica precizare. 

Domnul pre�edinte de �edinfa Muscalu Ionel: Va rog, doamna secretar. 

Doamna secretar general Baiceanu Liliana: Referitor la cele doua puncte 3 �i 4 de 

pe ordinea de zi am depus Ia mapa domnilor consilieri o opinie intocmita ieri nr. 

15010/09.02.2024 cu privire la hotararile care fac obiectul acestei proiecte, 21 �i 22, deci 

hotararea 21 �i 22 din data de 08.02.2024. Prin prisma celor invocate tocmai pentru revocarea 

lor cu privire la necontrasemnarea acestor hotarari �i sa precizez ca hoffirarile nu au intrat in 
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circuitul civil, nu au produs efecte juridice deci pot fi revocate fara nicio problema �a cum s
a intamplat astazi. Mulµunesc! 

Domnul pre�edinte de �edinfa Muscalu lonel: �i eu vii multumesc! Cine este 
pentru? Se abtine cineva? Cineva impotriva? Ok, cu unanimitate (12 voturi) s-a revocat �i 
aceasta hotarare �i acum mai aveti la mapa informarea Direcpei Economice pe care o puteti 
citi �i acasa. Va multumesc! incheiem �edinta! Va urez weekend placut �i o primavara 
frumoasa. 

�edinta se incheie la ora 11: 19 

PRE �EDIN TE, 
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sEcdJi[ AR �ENERAL,

Intocmit, 

Popa Maria 


